

AMENDMENT

ISSUED TO ALL PROPONENTS

Amendment No.:	1
RFP #:	2223002
RFP Title:	Knowledge sharing for a more sustainable and inclusive world: an evaluation of program support models for knowledge translation in IDRC-funded research
Issue Date:	June 16, 2022,
Issue by:	Lindsay Empey

DETAILS OF AMENDMENT

This amendment is being issued to make changes to the RFP and to provide additional information.

This amendment forms part of the RFP documents and modifies them as follows. All other sections as detailed in the original RFP remain as stated.

INSTRUCTIONS

1. Amend your copy of the RFP in accordance with the details below.
2. Retain amendment copy for your file.

1. Close Date & Time

Cover Page: Close Date & Time:

Amend the close date and time to read as follows:

Wednesday, June 29, 2022, at 1:00 pm Eastern Daylight Time (EDT).

END OF AMENDMENT - ENGLISH

MODIFICATION

TRANSMISE À TOUS LES SOUMISSIONNAIRES

N° de la modification :	1
N° de la DDP :	22230002
Titre de la DDP :	Le partage des connaissances pour un monde plus durable et inclusif : une évaluation du programme appuie les modèles de l'application des connaissances dans les recherches financées par le CRDI
Date d'émission :	16 juin 2022
Auteure :	Lindsay Empey

DÉTAILS DE LA MODIFICATION

La présente modification vise à apporter des changements à la DPP et à fournir des renseignements supplémentaires.

La présente modification fait partie des documents de la DDP et y apporte les changements décrits ci-dessous. Toutes les autres sections de la DDP initiale ne faisant pas l'objet de la présente modification demeurent inchangées.

DIRECTIVES

1. Modifiez votre version de la DDP en fonction de ce qui suit.
2. Conservez la modification dans vos dossiers.

Insérez : (de la page couverture; page 1)

Date et heure de clôture :

Le mercredi 29 juin 2022 à 13 h, heure avancée de l'Est (HAE)

FIN DE LA MODIFICATION - FRANÇAIS
